
MAURO SIROTNJAK: 

 - Mauro. Poštovani predsjedniče, gradonačelniče, zamjenici, kolegice i kolege, 

 Moje pitanje je također prostorne tematike. Međutim, znamo da je nakon četrdeset 

godina intenzivno zapravo ulagano u Rekreativno-sportski centar Jarun te smo prošle godine 

posvjedočili zapravo intenzivnom završetku radova. 

 Mene zanima, budući da smo putem gradske četvrti zaprimili informacije da je 

pokrenuta izrada urbanističkog plana uređenja odnosno pripremne aktivnosti na programu za 

izradu UPU-a, zapravo koji je cilj odnosno koji je smjer razvoja navedenog područja i koji je 

cilj navedenog urbanističkog plana uređenja? 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - odgovor na pitanje će isto dati dogradonačelnik Korlaet. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Izvolite zamjenik gradonačelnika Luka Korlaet. 

 

 LUKA KORLAET: 

 - Hvala na pitanju. 

 Točno ste rekli, pokrenute su pripremne radnje za izradu urbanističkog plana uređenja. 

To su dvije studije. Prva je studija izmuljivanja odnosno vađenja sedimenta sa dna jezera, 

sedimenta koji stvara brojne probleme kako za kvalitetu vode tako i za rast onih lokvanja koje 

onda USO mora micati da bi regatna staza funkcionirala. Ta studija je napravljena.  

Ona je dala niz scenarija mogućih za odmuljivanje i odabrala optimalni.  

Mi smo se kao Uprava s tim složili. Dakle, odabrana je tehnologija micanja sedimenta sa dna 

jezera. 

 Druga studija koja je napravljena je programska studija kao podloga za izradu UPU-a. 

Točan naziv je Prostorno-programska studija održivog razvoja Rekreacijsko-sportskog centra 

Jarun. Za tu studiju napravljen je anketni upitnik na velikom uzorku više od 2 tisuće naših 

sugrađana. To je onaj pristup odozdo da tako kažemo. I isto tako stručni stav izrađivača, ili 

pristup odozgo, rezultirali su programom s nizom sportskih i sportsko-rekreacijskih sadržaja i 

smjernica oko načina kretanja i uređenja pejzaža Jaruna kao i povezivanja sa okolnim 

prostorom. Tu podsjećam na onaj novi pješačko-biciklistički most koji je planiran prijedlogom 

izmjena i dopuna Generalnogurbanističkog plana. Te dvije studije su podloga za pokretanje 

izrade urbanističkog plana uređenja koji bi trebao krenuti na proljeće.  

Točnu dinamiku ne možemo ovaj čas znati jer ovisi o tome da li ćemo morati raditi Studiju 

utjecaja na okoliš. Ali evo rekao bih na proljeće krećemo sa izradom UPU-a Jarun, ŠRC Jarun. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zamjeniku gradonačelnika. Idemo dalje. 

 Sljedeći je Marin Živković. Izvolite zastupniče. 

 Samo da objasnim ovo kašnjenje odnosno dilej mikrofona 1 do 2 sekunde. To je zbog 

toga što kolegica mora upisati ime osobe koja govori da bi aktivirala mikrofon kako bi bilo 

registrirano da vam govori pa kad brzo dođete ne uspije tako brzo upisat. Izvolite. 

 
 


